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Abstract (en)
[origin: WO2023041516A1] The flat key (1) comprises a key head (11) and a key shank (12), which extends along a key axis (10) from the key head
(11) to a front key tip (23) and has two parallel flat sides (21) and two mutually opposing narrow sides (22). In each case, an edge (25) runs parallel
to the key axis (10) between the flat sides and the narrow sides. A series of coding bores (31) is formed parallel to the key axis on at least one of the
flat sides. The key also has at least one coding recess (35) in at least one of the edges (25). Said coding recess forms a flank (43), which extends
from the flat side towards the narrow side and has a monotonic gradient.

Abstract (de)
Der Flachschlüssel (1), weist eine Schlüsselreide (11) und einen sich entlang einer Schlüsselachse (10) von der Schlüsselreide (11) bis zu einer
vorderseitigen Schlüsselspitze (23) erstreckenden Schlüsselschaft (12) mit zwei zueinander parallelen Flachseiten (21) sowie zwei einander
gegenüberliegende Schmalseiten (22) auf. Zwischen den Flachseiten und den Schmalseiten verläuft je eine zur Schlüsselachse (10) parallele Kante
(25). An mindestens einer der Flachseiten ist eine zur Schlüsselachse parallele Reihe von Codierungsbohrungen (31) ausgebildet. Ausserdem
besitzt der Schlüssel mindestens eine Codierungsausnehmung (35) in mindestens einer der Kanten (25). Diese Codierungsausnehmung bildet eine
Flanke (43), die sich von der Flachseite zur Schmalseite hin erstreckt, und die eine monotone Steigung hat.
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